

# Welcome to KCIS International Bank.





# The Englinvillage Roundup

### Vol. 1, No. 6 - November 2019

#### International Department, Hsinchu Campus

G1 & G2

## Using an ATM

操作提款機



In November, the first and second graders went to KCIS International Bank with their student ID cards. They used their student ID cards as ATM cards, followed the instructions and withdrew money from the ATM machines. All the students were thrilled when they got their Kang Chiao money!

It is important for the students to be able to withdraw Kang Chiao money because it allows them to participate in the English Village activities during break times!

本月份英語村課程,一、二年級孩子帶著自己的學生證前往 康橋國際銀行,學習如何操作自動櫃員機。孩子分別插入學生 證,也就是康橋國際銀行的提款卡,隨著指示輸入密碼,並成功 提領需要的康橋幣。提款機發鈔時,孩子們的臉上都洋溢著無比 的喜悅。

領到康橋幣後,便能參加英語村於大下課舉辦的活動囉!孩 子們使用康橋幣購買電影票,以及向英語村電台點歌。因此,學 習如何操作提款機是很重要的呢!









# **Opening a Bank Account**

銀行開戶

In November, our third and fourth graders learned about the process of opening a bank account at KCIS International Bank.

'I would like to open a bank account.'

'What kind of bank account would you like to open?'

The students were at KCIS bank, consulting with the bank teller if they should open a checking account or a savings account. After successfully opening a bank account, the students deposited their 'hard earned' Kang Chiao money and checked their balance at the ATM.

本月英語村課程,三、四年級學生在康橋國際銀 行學習如何開戶。 「我想開一個銀行帳戶。」 「請問要開哪一種帳戶呢?」

孩子輪流向銀行行員諮詢,詢問支票帳戶和儲 蓄帳戶的功能與差別。成功完成開戶流程後,大家 興奮地將課堂中認真聽講、回答問題所得到的康橋 幣存進帳戶,並利用提款機查詢帳戶餘額。





l would like to open a savings account.





### G5 & G6

### Vol. 1, No. 6 - November 2019

#### International Department, Hsinchu Campus

### Depositing & Withdrawing Money at a Bank

銀行存款、提款



All the students at Kang Chiao International School have their own bank accounts for saving Kang Chiao money. They use their student ID cards as ATM cards to withdraw money from the ATM machines.

'What if you don't have your student ID card with you?' In November, our grade 5 and 6 students learned how to withdraw cash and deposit a paycheck at KCIS bank. They filled out a slip with correct information according to the paycheck they had and waited their turn at the counter.

在康橋,每位學生都有自己的銀行帳戶,學生證即為 使用康橋國際銀行 ATM 的提款卡。

「當你需要領錢,卻忘了帶學生證,該怎麼辦呢?」

本月,五、六年級學習如何向銀行行員提領現金,以 及把薪資支票存入自己的帳戶。孩子根據手中的薪資支 票,小心翼翼地於存款單上填入正確的金額和資訊,等待 行員依序叫號至櫃檯辦理提款、存款手續。 I am going to deposit this paycheck.

